
Generalforsamling i Vinterbadeklubben Holbæk, Vadestedet d. 17. april 2024 
 

 
Referat i kursiv 
 

1. Valg af dirigent og referent 
Steen Ulrik Hansen vælges som dirigent 
Rikke Hjulmand er referent 
 
2. Bestyrelsens/formandens beretning 
Formand Mikkeline fremfører bestyrelsens beretning med fine billeder fra året, der gik 
 
3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab og forelæggelse af næste års budget 
Revisor Lisbeth forelægger årsregnskabet i kasserer Pernilles fravær.  
Regnskabet godkendes af Generalforsamlingen 
Næste års budget forelægges af Lisbeth 
 

Generalforsamlingen suspenderes og bestyrelsen fremfører forenings visioner for nær fremtid. 

 

Formand Mikkeline fortæller om bestyrelsens visioner om ny og større sauna. Tilbud fra 
Scandinavian Sauna på en 14 personers sauna. Vi har også fået en mulighed for at få bygget 
en sauna, som skal bygges til SKVULP festivalen. Vi er derfor i dialog med den lokale 
tømrervirksomhed, der skal bygge saunaen. Vi kan være med til at indrette saunaen. Vi har 
fået nogle møbler, som vi gerne vil have hjælp til at gøre i stand og lave området hyggeligt 
og mere indbydende. Vi har haft udfordringer med kodesystemet og netværket. Her har vi 
haft stor glæde af vores ”hverdagens helt” Lars, som har ekspertise indenfor IT. Lars fortæller 
om et alternativt system med armbånd. Vi skal tænke over, hvilken belastning, det eventuelt 
bliver lagt på bestyrelsen, samt der er en udgift til armbånd. Bestyrelsen arbejder videre med 
sauna og IT løsninger. 
 
 
  
Forslag fra medlemmer: 

• Vi går i dialog med Marinaen om, at de gerne må formidle arrangementer på havnen, 
så vi kan byde ind med frivillige kræfter fra Vinterbadeklubben.  

• Udlevering af eventuelle armbånd kan ske i små tidsintervaller. 
• Vi vil gerne have mulighed for gæstebilletter. Vi har indtil videre prioriteret 

medlemmerne. Der er forskellige løsninger, som vi skal kigge ind i. 
• Bestyrelsen bør melde ud, når saunaen er lånt ud til eksempelvis Ungestedet. 



• Opfordring til, at alle er opmærksom på hinanden og ikke bliver siddende i flere 
timer, hvis der er andre, der venter. 

 

4. Indkomne forslag 
Der er ikke kommet indkomne forslag 
 
5. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 
Vedtages 
 
6. Valg til bestyrelsen samt 2 suppleanter 
Formand Mikkeline Roepstorff – ikke på valg 
Næstformand Rikke Hjulmand – ikke på valg 
Bestyrelsesmedlem Sussi Amanda Munch – på valg – genopstiller 
Sussi vælges af Generalforsamlingen 
Bestyrelsesmedlem Henrik Kjærgaard Berthelsen – ikke på valg 
Kasserer Pernille Rose Lunden – på valg – genopstiller ikke 
Bestyrelsen indstiller Lisbeth Nøhr som vælges af Generalforsamlingen 
 
Suppleant 1 på valg 
Rikke Ørnskov Larsen bliver valgt af Generalforsamlingen 
Suppleant 2 på valg 
Rasmus Nordskov vælges af Generalforsamlingen 
 
Valg af revisor 
Revisor Lisbeth Nøhr – på valg – genopstiller 
Lisbeth Nielsen er valgt som revisor i Vinterbadeklubben 
 

1. Nedsættelse af udvalg og udpegning af ansvarspersoner 
IT/WIFI: Lars 
Bestyrelsen påskønner Lars´ hjælp og bliver af Generalforsamlingen valgt som ansvarsperson 
for IT/WIFI 
Rengøring 
Bestyrelsen påskønner Sofies arbejde med rengøringen. Vi vil gerne forsøge at skrive ud, når 
der er ændringer i, hvornår Sofie kommer og gør rent. Vi indkøber lidt flere klude til mobben. 
 

2. Evt. 
Knager til lævæggen på sydsiden – bestyrelsen snakker med Marinaen. 

Kunne vi åbne op for bomkort i april måned? Det kan vi desværre ikke, idet Marinaen skal 
bruge pladsen til kraner og andre køretøjer. 

Ros til bestyrelsen fra medlem, som udtrykker glæde ved at være medlem. 
Generalforsamlingen klapper. 



Stk. 6. Generalforsamlingen træffer beslutning ved almindeligt stemmeflertal (mere end 
halvdelen) 

Stk. 7. Vedtægtsændringer kan vedtages på enhver generalforsamling, når mindst 2/3 af de 
afgivne stemmer er for forslaget 

 


